
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ a MŠ Antonína Čermáka, Praha 6 

Datum a místo konání: 4. listopadu 2024, ZŠ a MŠ A. Čermáka, Praha 6 

Přítomni: Mgr. Petr Karvánek (ředitel školy), Mgr. Markéta Gorenčíková, Mgr. Dominika 
Klepková, Mgr. Alena Skarolková, JUDr. Michal Vostrý, MBA, LL.M., Mgr. Petra Skalická, 
Ing. Martin Veselý, Ph.D. 

Program jednání 

1. Vzájemné představení členů školské rady 
2. Volba předsedy a místopředsedy 
3. Schválení jednacího řádu 
4. Způsob komunikace se školskou radou 
5. Schválení výroční zprávy 
6. Různé (diskuze) 
7. Termín příštího setkání 

Průběh jednání 

1. Vzájemné představení členů školské rady 

Každý z přítomných členů se stručně představil a uvedl své zkušenosti. 

2. Volba předsedy a místopředsedy 

Předsedkyní školské rady byla zvolena Petra Skalická a místopředsedkyní Alena Skarolková.  

3. Schválení jednacího řádu 

Školská rada projednala návrh jednacího řádu s doplněním v článku 6: 

„Školská rada může hlasovat i per rollam na návrh předsedkyně, která zašle návrh usnesení 
elektronicky.“ 

Platnost a účinnost jednacího řádu byla stanovena od 4. 11. 2024. Jednací řád s těmito 
úpravami byl následně schválen. Nikdo se hlasování nezdržel ani nebyl proti. 

4. Způsob komunikace se školskou radou 

Bylo dohodnuto, že komunikace se členy školské rady bude probíhat prostřednictvím e-
mailové adresy: skolska.rada@zscermaka.cz. Z této adresy budou zprávy rozesílány na 
mailové adresy jednotlivých členů školské rady. 



Ředitel školy zajistí zveřejnění informace o novém složení školské rady a kontaktní e-mailové 
adresy pro rodiče na webu školy a v systému Bakaláři. Přes systém Bakaláři budou rodičům a 
zaměstnancům školy zpřístupněny rovněž zápisy z jednání školské rady. 

5. Schválení výroční zprávy 

Byla projednána Výroční zpráva ZŠ a MŠ Antonína Čermáka, Praha 6 ze dne 2. 10. 2024. Byl 
podán návrh na drobné editační úpravy a doplnění informace o pověřenci pro ochranu 
osobních údajů a příslušné osobě dle zákona č. 171/2023 Sb., o ochraně oznamovatelů. 
Výroční zpráva s těmito úpravami byla schválena. Nikdo se hlasování nezdržel ani nebyl 
proti. 

6. Diskuze 

Diskutovaná témata zahrnovala: 

o Zapojení školy do projektů - škola je aktuálně zapojena do projektu Cirkulární školy, 
členové školské rady navrhují zvážit i další možnosti 

o Spádová turistika 
o Dopad Vyhlášky č. 160/2024 Sb., o hygienických požadavcích na prostory a provoz 

zařízení a provozoven pro výchovu a vzdělávání dětí a mladistvých a dětských skupin 
a nová energetická koncepce Prahy 6. 

o Fluktuace nepedagogického personálu 
o Profesní rozvoj pedagogů 
o Aktivity školy a informovanost veřejnosti o těchto aktivitách. 

Shrnutí diskuze: 
Ředitel školy přislíbil informovat pedagogy o možnostech: 

o zapojení do projektů, které podporují rozvoj kompetencí žáků, 
o bezplatných supervizí pro pedagogy, 
o školního newsletteru, který by informoval o aktivitách školy. 

7. Termín příštího jednání 

Další setkání školské rady je plánováno na leden 2025. Přesný termín bude stanoven do 
konce roku 2024. 

 

Zapsala: Mgr. Petra Skalická 
Ověřil: JUDr. Michal Vostrý, MBA, LL.M. 


